

2026/27「悅讀千里號」閱讀獎勵計劃重要日程及資訊

2026/27 “Joyful Thousand-Mile Reading Cruise” Reading Award Scheme Important Dates and Information



日期 Date



資訊 Information

2026年9月7日(星期一)
7 September 2026 (Monday)
至 to

2026年9月28日(星期一)
(香港時間 23:59)
28 September 2026 (Monday)
(Hong Kong Time: 23:59)

計劃詳情 Details of the Scheme:

<https://www.edb.gov.hk/tc/reading-award-scheme>



平台公開開放試用 Platform open for trial use:

<https://edbcr-reading-scheme.com>



報名時段 Application Period:

- (一) 填妥報名表——填妥所需資料，經校長確認及簽署，並加蓋學校印章
- (二) 上載報名表——由計劃總負責教師透過以下連結或二維碼，以香港教育城「校本教師帳戶」登入教城登記網頁，填寫相關資料並上載報名表

- (i) Complete the application form — complete all required information in the application form, which must be duly confirmed and signed by the school head, and affixed with the school chop; and
- (ii) Upload the application form — The teacher-in-charge of the Scheme should log in to the EdCity registration platform with the EdCity “School-based Teacher Account” via the following link or QR code, fill in the relevant information and upload the application form for verification of school information.

https://www.hkedcity.net/registration/form.php?reg_form_id=1513



2026年10月5日(星期一)
5 October 2026 (Monday)
至 to

2026年10月9日(星期五)
9 October 2026 (Friday)

輔助教師名單設定 Setting Up Supporting Teacher List:

由計劃總負責教師以香港教育城「校本教師帳戶」登入計劃平台，設定輔助教師名單及其負責之班別

The Overall Teacher-in-charge of the Scheme should log in to the Scheme platform using the EdCity “School-based Teacher Account” to set the list of Supporting Teachers and the classes under their charge.



<https://edbcr-reading-scheme.com>

2026年10月12日(星期一)
12 October 2026 (Monday)
至 to

2027年5月30日(星期日)
30 May 2027 (Sunday)

計劃進行時段 Scheme in Progress

2027年6月11日(星期五)
(香港時間23:59)

11 June 2027 (Friday)
(Hong Kong Time: 23:59)

截止遞交「全校學生總閱讀里數排行榜」

Deadline for Submission of the
“School-wide Student Reading Miles Ranking List”



2027年6月
June 2027

公布獲獎名單、頒獎禮及領獎安排
Announcement of Award Winners, Award Ceremony
and Prize Collection Arrangements

如上述日程因應實際情況作出調整，教育局保留最終決定權。

The EDB reserves the right to adjust the above schedule subject to actual circumstances.

